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Radny Rady Miejskiej w Rzgowie 

 

Sz. P. Mateusz Kamiński 
Burmistrz Rzgowa 

 
za pośrednictwem 

Przewodniczący Rady Miejskiej  
w Rzgowie 

Radosław Pełka  
 

Zapytanie radnego 

Dotyczy: Kontynuowania nauki przez Małgosię Margas w przedszkolu gminnym w Rzgowie 

 

 W związku z udzieloną odpowiedzią uprzejmie proszę o udzielenie informacji czy 

kwalifikacje nauczyciela wskazane w odpowiedzi z dnia 3 kwietnia 2023 roku są wystarczające 

do pracy ze wskazanym dzieckiem i kiedy Urząd Miejski powziął informacje w tym zakresie. 

 Jednocześnie z uwagi na potrzebę potwierdzenia powyższego oraz prawidłowości 

wydatkowania subwencji oświatowej proszę o udostępnienie całości dokumentacji oraz 

korespondencji prowadzonej przez Urząd Miejski w Rzgowie we wskazanej sprawie w okresie 

od czerwca 2021 roku do grudnia 2022 roku. Jednocześnie informuję, że nie oczekuję 

przekazania dokumentacji medycznej. Pozostałe dane osobowe proszę zanonimizować.  

 

Z poważaniem 

  Kordian Skalski 

Radny Rady Miejskiej w Rzgowie 


